



ADRESSE

3 rue Edouard Detaille
75 017 PARIS
01 77 35 15 23
jlbourgeois@
groupesodalis.com
www.groupesodalis.com

PAYS



France / France

REPRÉSENTANTS

Jean-Luc BOURGEOIS
Directeur Associé /
Associated Director

COURTIER EN ASSURANCES SPÉCIALISÉ EN RISQUES AGROALIMENTAIRES

Pour les entreprises des Industries Céréalières, nous mettons en place des solutions d'assurances sur :

- Les biens et responsabilités : dommages à l'entreprise, aux clients, conséquences financières
- Les engagements sociaux : régimes collectifs de prévoyance ou frais de santé

Notre démarche :

- Analyse des besoins
- Audit gratuit
- Appel d'offres sur le marché de l'assurance pour trouver le meilleur tarif
- Proposition personnalisée
- Textes des contrats adaptés
- Suivi des polices et des sinistres par une équipe dédiée aux PME

Notre objectif : Trouver, au meilleur prix, la solution d'assurance qui correspond

INSURANCE BROKER SPECIALIZED IN FOOD-PROCESSING RISKS

For the companies of the Cereal Industries, we set up solutions of insurances on:

- the properties and the liabilities: damages to the company, to the customers, the financial implications
- the social commitments: collective coverage: social security and health insurance
- the saving of financial assets: trade credit, caution

Our process:

- Analysis of the needs
- Free audit
- Call for tender on the market of the insurance to find the best price
- Customized proposal
- Appropriate wording of the policy
- Follow-up of policies and the claims by a team dedicated in SME (SMALL AND MEDIUM-SIZED ENTERPRISE)

Our objective: Find, at the best price, the solution of insurance which corresponds.